
Fra: Reimund Borsholm <reimund.borsholm@gmail.com> 
Sendt: 22. november 2017 15:07 
Til: Anne Lise Molvik 
Kopi: Thomas Borsholm; peder@hjelmaas.no 
Emne: SV: 17/32962 Svar på spørsmål til saka - gbnr 214/94 og 214/108 

Fyllingsnes 
 
Hei ! 
Viser til vår samtale på ditt kontor i går 21/11. 
Jeg anser  den samtalen som «avholdt møte», slik jeg har bedt om. 
Ut fra det som har fremkommet i møter og brev, ser vi ikke annen løsning enn å trekke vår søknad 
om utslippsløyve, slik kommunen har rådet oss til. 
Ved å trekke søknaden innenfor fristen, skal det ikke ilegges gebyr for søknaden, slik avtalt. 
 
Når det foreligger V/A plan for Nystølen m/flere, vil vi komme tilbake med sikte på å få etablert 
utslipp i fellesanlegg slik kommunen tar sikte på å få til. 
 
Mvh Reimund Borsholm 
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